
 Referat elevråd onsdag 13.11.2024 

Elever fra 4.-9.trinn er representert. Forfall 10.trinn. 

Det er ønskelig fra elevrådsrepresentantene at saksliste og referat skrives ut til klassens 
time. Elevrådskontakt ordner dette. Referat skrives av elevrådskontakt og godkjennes 
av sekretær. 

Elevrådsleder avtaler møte med rektor, for gjennomgang av referat og saker som er tatt 
opp. 

Saker 

1. Tilbakemelding fra saker fra siste elevråd: 
 
• Leksehjelp, saken har vært oppe i FAU, uten nærmere avklaring. Følges opp 

 videre.  
 

• Bruk av bibliotek i friminuttene; dette må avklares med lærer 
 

• Utearealet:  
Dissestativ på mellomtrinnet er ferdigstilt og klar til bruk.  
Buldrevegg krever at det blir montert av firma, av sikkerhetsmessige årsaker. 
Nett bak fotballmål på småtrinnet er meldt inn til vaktmestersom ønske. 
 
• Ønske om å dra på Prix i langfri torsdager og fredager.  

           Ønske om å dra på butikk i langfriminutt imøtekommes ikke. 
Begrunnelse: Dette er det gjort en bestemmelse på tidligere, og fins beskrevet i 
 Røkland skole skoleregler.  

Dette handler om at skolen har ansvar for elevene i skoletiden, veien til butikken 
vurderes som utrygg derom en ikke benytter gangbro, og avstanden til butikken i 
forhold til langfriminuttets varighet. Dette er også tatt opp til drøfting i FAU.  

 
Skoleregler for Røkland fins her: Forskrift om hovedmål og skoleregler for Røkland 
skole, Saltdal kommune, Nordland - Lovdata 
 

• Det er ønsket vann automat oppe på u.trinn.  Det undersøkes om 
vannautomat nede kan flyttes opp. Kommentar: de er ulik smak på vannet på 
de ulike vannautomatene(plastsmak) 

https://lovdata.no/dokument/LTII/forskrift/2024-06-20-1877
https://lovdata.no/dokument/LTII/forskrift/2024-06-20-1877


• Sofa på ungdomstrinnet; elevråd og elevrådskontakt skriver søknad om 
sofa, frokost/mat og kjøleskap til u.trinnet til Sanitetsforeningen og eventuelt 
bedrifter. 

 
2. Saker fra klassene 
• Ønske om leksefri skole 
• Ønske om tyggis på mellomtrinnet 
• Kortere skoledag (5.trinn)  
• Ønske om isbitmaskin 
• Ønske om skøytebane når frosten kommer 
• Det etterspørres 5 min pause / avbrekk i 1 økt (90 min) til drikke, gå på do, en lek 

eller lignende.  
• Ungdomstrinnet etterspør om det blir slalåmtur i år. 

 
3. Skolemiljø: Det er ønskelig at klassen diskuterer skole miljø, hva er bra og hva 

kan bli bedre. 
• På ungdomstrinnet er det en del grupperinger/gjenger som oppleves negativt. 
• Ungdomstrinnet ønsker mer felles aktiviteter for å styrke skolemiljøet. 
• Elevrådet oppfordres til å lage en aktivitet etter jul eksempelvis tema dag/uke 

eller en aktivitet. 
• Forslag om aktiviteter med Rognan skole/klasser for å skape et bedre miljø 

mellom skolene. Elevene gir utrykk for at miljøet mellom skolene er dårlig. 
• Elevundersøkelsen. Noen av klassene har allerede gjennomført 

elevundersøkelsen. Dette er en undersøkelse som omhandler skolemiljø. Vi 
jobber videre med det når resultatene fra undersøkelsen er klare.  
 

4. Trekking av gå/sykkel aksjon 
• Utsettes til møte 09.12, da det kan være flere som ikke har levert. 

Elevrådsrepresentantene minner klassene på dette. 
 

        5.  Eventuelt 
- Det jobbes med oppgradering av toalettene på ungdomstrinnet/mellomtrinnet. 
Det vil bli lukkede båser med hele vegger, både guttedoen og jentedoen. 

 

Neste elevrådmøte 9.desember kl 0930 på kaffehøla. 


